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Številka: 0110-0009/2022-1 
Nova Gorica, 25. avgust 2022     
 
 
 
  

O D G O V O R I 
 
NA  POBUDE, PREDLOGE IN VPRAŠANJA SVETNIC TER SVETNIKOV, KI SO BILA 

                           PODANA NA SEJAH MESTNEGA SVETA 
 
 
 
39. SEJA MESTNEGA SVETA, 21. julij 2022  
 
 
1. SVETNIK EGON DOLENC je skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta najmanj 

tri dni pred sejo postavil naslednja vprašanja:  
 

1. Kolikšna je bila višina celotne investicije v igrišče in opremo za multigolf na Lokvah?  
2. Koliko prihodkov je bilo v letu 2021 iz naslova prodaje vstopnic za uporabo igrišča in    
    koliko prihodkov je bilo iz naslova uporabnine za opremo?  
3. Kolikšna je bila v letu 2021 višina vseh stroškov obratovanja igrišča za multigolf?  
4. Koliko prihodkov je bilo v prvem polletju tega leta iz naslova prodaje vstopnic za  
    uporabo igrišča in koliko prihodkov je bilo iz naslova uporabnine za opremo?   
5. Kolikšna je bila v prvem polletju tega leta višina vseh stroškov obratovanja igrišča za    
    multigolf? 

 
Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor: 
 

1. Kolikšna je bila višina celotne investicije v igrišče in opremo za multigolf na Lokvah?  

Celotna investicija v igrišče in opremo za multigolf je znašala 37.039,20 EUR. 

 

Direktorica Javnega zavoda za šport Aleksandra Fortin je posredovala naslednje 

odgovore: 

2. Koliko prihodkov je bilo v letu 2021 iz naslova prodaje vstopnic za uporabo igrišča in 

koliko prihodkov je bilo iz naslova uporabnine za opremo?  

Multigolf smo prevzeli v upravljanje 23.07.2021. Do 06.08.2022 je bila po navodilu 

Mestne občine Nova Gorica na podlagi pogodbe igra za vse brezplačna. Z dnem 

07.08.2021 se je igra obračunavala skladno s cenikom, ki ga je sprejel župan. V letu 

2021 je bilo 398 EUR prihodkov.  

 

3. Kolikšna je bila v letu 2021 višina vseh stroškov obratovanja igrišča za multigolf?  

Multigolf smo prevzeli v upravljanje 23.07.2021. V letu 2021 je višina vseh stroškov 

2.099,01 EUR (košnja, zavarovanje). 

 



 

2 

 

4. Koliko prihodkov je bilo v prvem polletju tega leta iz naslova prodaje vstopnic za 

uporabo igrišča in koliko prihodkov je bilo iz naslova uporabnine za opremo?  

V letu 2022, v obdobju od maja do julija, je bilo za 91 EUR prihodkov.  

 

5. Kolikšna je bila v prvem polletju tega leta višina stroškov obratovanja za igrišča za 

multigolf? 

Od maja do avgusta je bilo za 5.828,53 EUR stroškov (košnja, zavarovanje, 

oglaševanje, provizija za izposojo rekvizitov).  

 
Pobuda za postavitev igrišča multigolf na Lokvah je nastala dne 22.9.2020 na srečanju 
neformalnega konzorcija ponudnikov Trnovske in Banjške planote ter predstavnikov Mestne 
občine Nova Gorica in dotičnih zavodov na področju turizma in športa, ki je bilo namenjeno 
vzpostavitvi dialoga in pripravi strategije oz. ukrepov za ohranjanje in razvoj turizma na tem 
območju. Na srečanju so bili tako prisotni predstavniki MONG, Krajevne skupnosti Lokve, 
Turističnega društva Lokve, Fundacije Bit Planota, Zavoda turistično društvo središče 
Planota, Zavoda Gost, različni ponudniki gostinskih storitev ter namestitev, in predstavniki 
Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina in Javnega zavoda za šport Nova 
Gorica. Osrednji namen sestanka je bil z vsemi relevantnimi deležniki pregledati programska 
izhodišča, ki jih je MONG na osnovi različnih sestankov s posameznimi deležniki ter 
neformalnim konzorcijem ponudnikov predhodno pripravil. Na srečanju je bilo tudi dorečeno, 
da je potrebno začeti dajati večjo pozornost letnemu turizmu.  
 
Udeleženci so po potrditvi programskega nabora kot kratkoročne pomembne ukrepe 
izpostavili postavitev ekološkega stranišča na Lokvah, postavitev smetnjakov, ureditev 
oziroma preplastitev vaškega jedra ter postavitev multigolfa kot prve vsebinske pridobitve. 
Vse navedeno se je tudi realiziralo,  postavitev multigolfa na Lokvah kot prvega tovrstnega 
igrišča v državi pa je bila prva konkretna izvedena aktivnost, katere namen je bil obogatitev 
ponudbe aktivnosti na Lokvah, promocije športa oziroma rekreacije na podeželju ter razvoj 
turizma. Gre za neagresiven poseg v naravo, kjer so aktivnosti namenjene različnim 
generacijam ter interesnim skupinam, igrati pa ga je mogoče tekom celega leta. Multigolf 
namreč združuje nogo golf, disc golf in park golf.  

 
Mestna občina Nova Gorica je tako za vzpostavitev multigolfa zagotovila sredstva v 
proračunu za leto 2021. Po izvedbi investicije je bilo igrišče predano v upravljanje Javnemu 
zavodu za šport, ki je v letu 2021 in 2022 za vzdrževanje igrišča in izposojo opreme sklenilo 
ustrezne pogodbe z vsakokratnim izbranim izvajalcem, kot to narekuje Zakon o stvarnem 
premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (izposojevalca opreme: leta 2021 
Gostilna Lokve, leta 2022 Gostilna Winkler Lokve). 
 
V mesecu avgustu 2022 sta se predstavnika Gostilne Winkler Lokve in Gostilne Lokve 
udeležila sestanka s predstavniki Mestne občine Nova Gorica, kjer sta pohvalila dosedanji 
trud Mestne občine Nova Gorica pri vzpostavitvi osnovnih pogojev za delovanje multigolfa in 
nogometnega igrišča ter ostalih površin, pogrešata pa sistematski pristop pri promociji in 
trženju celotne športno rekreacijske ponudbe tako v zimskih kot poletnih mesecih. V zvezi 
delovanja multigolfa je bilo z njune strani podanih več predlogov, in sicer: 
- ustrezno prilagoditi obstoječi veljavni cenik, glede na dejanske potrebe na terenu (npr. 

dodatni novo postavko in sicer možnost plačila letne članarine, dodati novo postavko glede na 

starost otroka,…), 

- intenzivirati promocijo po družbenih omrežjih ter ostalih medijih namenjenih tako 

lokalnem prebivalstvu kot turistom, 
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- upoštevajoč dejstvo, da je multigolf razmeroma nova športa panoga je za lažjo 

vizualizacijo potrebno vključiti video prezentacijo multigolf igrišča na Lokvah na spletno stran 

Javnega zavoda za šport Nova Gorica, 

- predstaviti možnosti uporabe površin za potrebe šol na širšem območju Goriške, z 

možnostjo izvedbe naravoslovnih, športnih ter tematskih dni, 

- predstaviti možnosti uporabe površin za potrebe zaposlenih v podjetjih pri izvedbi 

»team buildingov«, kakor tudi ostalim zainteresiranim skupinam (različna društva, 

upokojenci,…), 

- vzpostaviti sodelovanje s Footgolf ter Discgolf zvezo Slovenije za izvedbo tekovanj, 

kakor tudi športnih priprav, 

- upoštevajoč dejstvo, da multigolf (footgolf oziroma nogo golf) predstavlja specifičen 

trening nogometa in je dodatna ponudba bližnjega travnatega nogometnega igrišča je 

potrebno vzpostaviti sodelovanje z Nogometno zvezo Slovenije, predvsem pa z Medobčinsko 

nogometno zvezo Nova Gorica ter posledično z vsemi nogometnimi društvi te regije, kakor 

tudi s klubi iz območja Furlanije - Julijske krajine z namenom izvedbe športnih priprav za 

mlajše selekcije, 

- izvesti različne promocijske dogodke ter pri tem tesneje sodelovati z neformalnim 

konzorcijem ponudnikov Trnovske in Banjške planote, vključno z izposojevalcem opreme, 

- promovirati igrišče kot možnost za praznovanje rojstnodnevnih zabav otrok, 

- v višku sezone tekom vikendov zagotoviti delavca, ki bi opravljal vlogo promotorja 

oziroma demonstratorja, hkrati pa opozarjal, da igrišče ni zastonj, da se na samo travo ne 

sme parkirati, izvajati piknikov ali pa voziti po igrišču s kolesi ali motorji, 

- postavitev  opozorilne table, da igrišče ni zastonj oziroma v prosti rabi. 

 
Predstavnika sta izpostavila, da je zaradi vzdrževanja travnate površine multigolf igrišča 
izgled kraja bistveno bolj urejen, kar pohvalijo tako lokalni kakor tudi tuji gostje.  
 
Glede na nizke prihodke v zvezi z obratovanjem multigolfa, bomo predloge posredovali 
Javnemu zavodu za šport, istočasno pa o tem obvestili Javni zavod za turizem Nova Gorica 
in Vipavska dolina, da se nameni več pozornosti in aktivnosti v smislu promocije in trženja 
igrišča za Multigolf na Lokvah, kakor tudi ostalih športno – rekreacijskih površin v omenjenem 
kraju. 
 
 
2. SVETNICA VIDA ŠKRLJ je podala naslednjo pobudo:   
 

Kar nekaj prebivalk in prebivalcev se je obrnilo na našo svetniško skupino s problemom 
glede subvencioniranih prevozov pitne vode.   
 
V zadnjih letih se vse bolj očitno tudi našega okolja dotika globalno segrevanje, ki 
povzroča daljša sušna obdobja. Še posebej za tiste prebivalce naše občine, ki nimajo 
urejenega vodovoda, je deževnica pomemben vir pitne vode. V sušnih delih leta te tako 
rekoč ni, zato jim pitno vodo dovažajo gasilci, kar predstavlja tudi veliko finančno breme.  
 
Zato na občinsko upravo naslavljam pobudo, da do naslednje, septembrske seje 
mestnega sveta pripravi spremembo 10. člena veljavnega odloka po skrajšanem 
postopku na način, da bo uporabnikom, ki niso priklopljeni na mestni vodovod, 
zagotovljenih 18 prevozov po 4,5 m3 pitne vode letno in ne več le 12, kot je sedaj 
zapisano v veljavnem odloku. Ob tem naj spomnim, da je pravica do pitne vode 
opredeljena tudi v 70.a členu Ustave RS. Prebivalci iz okolij, v katerih je urejen mestni 
vodovod, si niti ne predstavljamo, kako je, ko pipe ostanejo suhe in ni pitne vode.   
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Zato še enkrat pozivam, da mestna občina spremeni omenjeni člen odloka in vsaj 
nekoliko omili stisko občanov, ki niso priklopljeni na vodovod. Glede na podnebne 
spremembe bodo očitno sušna obdobja in s tem pomanjkanje pitne vode žal vedno 
pogostejši problem. 
 

V zadnjih dneh sporočajo o težavah s pitno vodo tudi prebivalci Pedrovega. Obrnili so 
se na svetniško skupino SD in navajajo, da jih zaradi suše oskrbuje z vodo PGD 

Dornberk. Zaradi rednega servisa gasilskega vozila, ki nekaj dni ni bilo operativno, so 
imeli težave z oskrbo v zadnjih štirinajstih dneh. V zadnjih dneh, ko divjajo požari na 

Krasu in so gasilci okupirani z gašenjem požarov, čakajo na vodo štiri dni. Občani 

sprašujejo, kam naj se obrnejo za pomoč v takih primerih, ko dodeljeno vozilo ni na 
voljo. Vodo na izsušenih pašnikih nujno potrebujejo živali in jo v tej vročini potrebujejo 
tudi ljudje. Torej, ljudje na Pedrovem rabijo nujno pomoč, predlagajo, da se sistemsko 
uredi navedena situacija v izogib problemov, do katerih v bodoče naj ne bi prihajalo.  
  
Odgovorne osebe v Mestni občini Nova Gorica prosimo za takojšnje ukrepanje in 
pomoč občanom.  

 
Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor: 
 
Pobudo svetnice smo smiselno upoštevali in pripravili predlog odloka, ki predvideva, da so 
uporabniki, ki nimajo možnosti priključitve na javno vodovodno omrežje upravičeni do prevoza 
5,5 m3 pitne vode na osebo mesečno namesto 4,5 m3. Ob predpostavki, da je volumen 
cisterne za vodo 8 m3, to pomeni, da je posameznik upravičen do 8 namesto 7 prevozov 
letno, štiričlanska družina pa do 33 namesto 28 prevozov letno. 
 
3. SVETNICA VIDA ŠKRLJ je podala naslednji predlog:   

 
Nekaj starejših občanov Trnovsko-Banjške planote se je obrnilo na našo svetniško 
skupino in predstavilo težave, ki jih imajo v zvezi z zobozdravstvenim varstvom na 
planoti.  
 
V Čepovanu deluje Šolska zobna ambulanta, kjer ordinira zobozdravnica, in sicer 
enkrat tedensko. Obstaja torej ambulanta s potrebno opremo. Predlagajo, da se 
navedena ambulanta opremi z dodatno potrebno opremo in da se omogoči delo tudi 
za odrasle osebe vsaj trikrat tedensko. Posebej so izpostavili problem starejših oseb, 
njim bi navedena ambulanta zelo koristila in zmanjšala potrebo po vožnji v Novo 
Gorico.  
 
Mestni občini zato predlagamo, da skupaj z Zdravstvenim domom Nova Gorica 
Zobozdravstveno varstvo poišče rešitve za težave krajanov Trnovsko-Banjske planote.  

 
Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor: 
Za izvajanje zobozdravstvenega varstva odraslih v Čepovanu sta bili podpisani koncesijski 
pogodbi z dvema koncesionarjema (dr. Ciman in dr. Krušič Gregorčič), ki sta  v letu 2013 iz 
razloga, da se zobozdravstveno varstvo odraslih v ambulanti v Čepovanu dejansko ni več 
opravljalo, saj so koncesionarjevi pacienti zobozdravstvene storitve koristili v koncesionarjevih 
ambulantah v Novi Gorici, prenesla izvajanje storitev v Novo Gorico. Javni zavod Zdravstveni 
dom zobozdravstveno varstvo Nova Gorica je bil vedno zadolžen samo za mladinsko 
zobozdravstvo v ambulanti v Čepovanu. Ambulanta, kljub velikim stroškom vzdrževanja, še 
vedno deluje skladno z dogovorjenim urnikom, kljub dejstvu, da je za normalno delovanje 
ambulante premalo otrok. Ambulanta deluje v dogovoru z Mestno občino Nova Gorica. 
Podatke o delovanju te ambulante in stroških poslovanja nam javni zavod letno posreduje. 
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Zavod v tem trenutku na področju Mestne občine Nova Gorica nima dovolj programa za 
odrasle paciente, da bi ga lahko razporedil v dodatno ambulanto v Čepovanu. To se kaže tudi 
v številu opredeljenih pacientov in čakalnih vrstah v ambulantah, ki se nahajajo v Mestni 
občini Nova Gorica (podatki na spletni strani). S prerazporeditvijo dela programa v ambulanto 
za odrasle v Čepovanu bi se čakalne vrste tako v Novi Gorici še povečale. 
 
4. SVETNIK OTON MOZETIČ je podal naslednjo pobudo:       

 
Svetniška pobuda za celovito zaščito javnih plastik in drevoreda ob Erjavčevi ulici v NG 

 
Svet KS Nova Gorica je na seji 29. junija 2022 ponovno razpravljal o dogajanjih, ki so 
vezana na javne plastike vzdolž Erjavčeve ulice. Aleja slavnih, jim tudi pravimo in da so 
jo v večjem delu postavili staro goriški študenti. Tam so v zadnjem času z živo mejo 
lahko bi rekli, zasenčili doprsni kip Henrika Tume. In to v teh prevročih dnevih zveni zelo 
dobronamerno.  Ko bo živa meja zaživela bo Tumi  v poletni senci znosno, predvsem pa 
ga ne bodo več vznemirjali pogledi iz ulice, ker jih bo živa meja prerasla. Pa šalo na 
stran.  
 
Zadeva je postala resna in  zahteva rešitev, ki bo presekala neodgovorne in po našem 
mnenju nezakonite posege v urbani prostor. 
 
Svetniško vprašanje v zvezi  s tem smo postavili že na seji MS v novembru 2019. Dali 
smo pobudo, da se pristopi k zaščiti ulice in javnih plastik. Kasneje smo pobudo 
ponovili in dodatno utemeljili s pomembnostjo aleje slavnih za Novo Gorico. Zgodilo se 
ni nič. Pač, zgodila se je živa meja. 

 
Zato ponovno pozivamo MONG, da pristopi k celoviti zaščiti oziroma zavarovanju 
Erjavčeve ulice. 

 
1. Erjavčeva ulica je najstarejša ulica v Novi Gorici. Zgrajena je bila leta 1880 kot 

dostopna pot – aleja do novega goriškega pokopališča. Ob straneh so bili zasajeni 
kostanji. Imenovana je bila Via Campo Santo. Po opustitvi pokopališča po prvi 
svetovni vojni se je preimenovala v Via San Gabriele in je vodila do Frnaže. Po 
drugi svetovni vojni oziroma priključitvi Primorske leta 1947 je meja zarezala v ulico. 
Del ulice je ostal v Italiji (Via San Gabriele), del v Sloveniji, kjer je imela skozi čas 
več imen: Kardeljev drevored, Erjavčev drevored in nazadnje Erjavčeva ulica po 
Franu Erjavcu, slovenskem pisatelju in naravoslovcu. 

 

2.  Zasnova sedanje Erjavčeve ulice: vozni pas, na obeh straneh voznega pasu pa si  
sledijo zeleni pas, pločnik s kolesarsko potjo, park z zasajeno drevnino in stavbe 
(poslovne in stanovanjske). Tako zasnovo ulice je potrebno zaščititi in ohraniti. 
 

3. Doprsni kipi zgodovinskih osebnosti postavljeni v park ob ulici, po čemer  
imenujemo ulico tudi Aleja pomembnih goriških mož. Klub staro goriških 
študentov je začel in poskrbel za postavitev večine doprsnih kipov. Kipi so delo 
priznanih slovenskih kiparjev: Borisa Kalina, Negovana Nemca, Stojana Batiča, 
Mirka Bratuše, Janeza Pirnata, Milene Braniselj. Poleg doprsnih kipov so ob 
Erjavčevi ulici tudi štiri druge skulpture, ki so delo Janeza Lenassija, Zmaga 
Posege, Mirka Bratuše in Rafaela Nemca. Postavitev vseh doprsnih kipov in 
skulptur predstavlja Novogoričanom kulturno dediščino in prepoznavnost Erjavčeve 
ulice. Kakršnokoli poseganje v ureditev ulice je nedopustno. 
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4. Umetnostno zgodovinski pomen ulice: Ko umetnik, kipar postavi svoje delo v  
prostor, ga postavi tako, da v prostoru učinkuje, s prostorom diha, se v prostor zlije. 
Zato je razmišljanje o prestavitvi avtorskih del nedopustno in s stališča avtorstva tudi 
sporno. 
 

5.  Ob vstopu Slovenije v Evropsko unijo in ob odprtju meje z Italijo je Erjavčeva ulica 
pridobila na pomenu povezovanja dveh mest, dveh narodov, ki ju je zgodovina 
nekoč ločila. Na KS Nova Gorica opažamo povečan promet na Erjavčevi ulici, več je 
avtomobilov, več kolesarjev in pešcev, ki neovirano prestopajo mejo. To 
pozdravljamo in podpiramo. Moteča pa je vožnja priklopnikov po ulici, večkrat 
dnevno. Menimo, da ulica temu ni namenjena, da povečanega tovornega prometa 
skozi center mesta ne smemo dopuščati. 

 
Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor: 
 
Občinska uprava bo sistematično preverila lokacije vseh obstoječih plastik na aleji slavnih. Po 
popisu stanja se bo preverilo možnosti zaščite/odkupa/služnosti za zemljišča, na katerih 
slednje stojijo. 
 
Doprsni kip dr. Henrika Tume in ostali spomeniki na tako imenovani »Aleji slavnih mož« na 
Erjavčevi ulici, ki so bili postavljeni pred letom 1985 so sicer varovani z odlokom in vpisani v 
register nepremične kulturne dediščine ZVKDS kot memorialna dediščina. Kot take jih varuje 
tudi 58. člen OPN MONG, ki za posege na objektih in območjih varovane kulturne dediščine 
zahteva pridobitev pogojev in soglasja pristojnega organa za varovanje kulturne dediščine. 
 
5. SVETNIK OTON MOZETIČ je postavil naslednja vprašanja:    
 

Pridobivanje gradbenega dovoljenja za dogradnjo KENOG za prehod iz energenta      
zemeljski plin na lesne sekance. 

 
Seznanjeni smo s tem, da Javno podjetje KENOG pripravlja zahtevek za pridobitev 
gradbenega dovoljenja za investicijo, ki bo omogočila zamenjavo energenta – plin (ki se 
sedaj večinsko uporablja za daljinsko ogrevanje) z lesnimi sekanci. Aktivnosti za 
zamenjavo plina z lesnimi sekanci so v duhu reševanja energetske krize, so pa bila 
razmišljanja o tem prisotna že daljše obdobje. 
 
Investicija je načrtovana kot prizidek oziroma dogradnja k obstoječemu objektu KENOG. 
Po našem vedenju to možnost veljavni OPPN omogoča. Po informacijah, ki jih imamo, 
pa naj ne bi Mestna občina Nova Gorica izdala soglasja na predloženi zahtevek, ki ga je 
predložil KENOG, z obrazložitvijo, da predlog ne ustreza, ker presega prostor, ki ga 
OPPN dovoljuje. Zavrnilni odgovor pa naj tudi ne bi bil dan v roku, ki ga predvideva 
zakon, pač pa z veliko kasnitvijo. 
 
Ker soglasja ni, tudi ne bo gradbenega dovoljenja in posledično ni možna kandidatura 
na razpisana finančna sredstva ali povedano drugače, investicija je padla v vodo. 
 
Pri Zvezi za Primorsko - ZZP sprašujemo:  
Kako je možno, da javno podjetje KENOG - predlagatelj (ki je v 100 % lasti MONG) in 
MONG - soglasodajalec  nista zmogla pravočasno razrešiti ugotovljene neskladnosti? 
 
Kdo je kriv za to, da je izgubljeno sofinanciranje te investicije in da bo prišlo pri izvedbi 
te po vsej verjetnosti nujne investicije do velikih zamud? 
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Kakšna je predvidena časovnica nadaljevanja te investicije? 
 
Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor: 
 
Veljavni Občinski podrobni prostorski načrt Ob gasilskem domu (v nadaljevanju OPPN) 
gradnjo oziroma prizidavo kotlovnice k obstoječemu objektu KENOG pod določenimi pogoji 
omogoča. Projektant je bil v predhodnem razgovoru, ki je bil izveden pred oddajo vloge za 
mnenje o skladnosti s prostorskimi akti za objekt »Mestna kotlovnica na lesno biomaso«, s 
strani MONG opozorjen na preseganje gradbene meje območja določenega z OPPN. 
Projektant je bil mnenja, da gradbene meje v OPPN niso natančno določene, zato smo ga 
usmerili na pridobitev projektnih pogojev. Za projektne pogoje ni zaprosil, ampak je direktno 
vložil vlogo za mnenje o skladnosti s prostorskimi akti za objekt »Mestna kotlovnica na lesno 
biomaso«. 
 
Mestna občina Nova Gorica je na predloženo dokumentacijo za pridobitev mnenj in 
gradbenega dovoljenja (v nadaljevanju DGD) izdala negativno mnenje o skladnosti s 
prostorskimi akti zaradi neskladja načrtovanega objekta z določili OPPN. V dokumentaciji je 
predvideni objekt kotlovnice na lesno biomaso, kjer je del z zalogovnikom v dolžini 6-7m 
(ocena) segal izven območja pozidave, dovoljenega v OPPN. OPPN v 31. členu sicer 
dopušča odstopanja od načrtovanega poteka komunalnih in energetskih vodov, če so 
pridobljene rešitve, ki se bodo izkazale za bolj primerne iz tehničnega ali prostorskega vidika. 
Obravnavani objekt ni komunalni ali energetski vod, je stavba, katere velikost presega v 
OPPN za kotlovnico dovoljeno površino pozidave in ne more biti predmet dopustnega 
odstopanja. 
 
Posebej pa želimo opozoriti še na problematiko prometne ureditve. Za predvideno gradnjo je 
po prikazu v obravnavani dokumentaciji do izgradnje cest D3 in D4, predvidenih v OPPN, 
ohranjena nespremenjena prometna ureditev ter dovoz do komunalne energetike iz strani 
Sedejeve ulice preko javne poti JP 787072, ki je trenutno ograjenega oziroma zagrajena in se 
koristi kot del dvorišča gasilskega doma. Iz določil OPPN izhaja, da bo z izgradnjo cest D3 in 
D4 uvoz za komunalno energetiko ukinjen in bo ostal le kot interni dovoz za obratovanje 
gasilskega doma.  
 
OPPN dopušča, da se rabo območij, ki se bodo urejala v kasnejših fazah, dotlej ohrani v 
obstoječih okvirih. So pa te začasne ureditve dopustne le, če ne ovirajo kasnejšega urejanja. 

Do prikaza ureditve dostopa po ukinitvi dovoza iz Sedejeve ulice se s stališča 
skladnosti s prostorskim aktom nismo opredeljejevali. Podali pa smo ugotovitev, da je 
iz risbe razvidno, da bi manevrski prostor tovornih vozil po preureditvi zahteval nekaj 
parkirnih mest, po navedbi v dokumentaciji, namenjenih za potrebe obstoječe upravne 
stavbe in ne prikazuje, kje bi se ta parkirna mesta nadomestila.  
 
Kar se tiče roka za odziv MONG so se, po prvotni ustni informaciji, da bo mnenje predvidoma 
negativno, glede na širšo problematiko, ki je vezana na to temo, iskale poti oziroma možnosti, 
da bi bilo možno predlagan projekt opredeliti kot skladen, kar je seveda zahtevalo nekaj časa. 
Na koncu se je izkazalo, da skladnosti objekta z OPPN ne moremo potrditi, zato smo izdali 
negativno mnenje. 
 
Za prizidavo kotlovnice je bila v začetku meseca avgusta s strani projektanta vložena vloga 
za projektne pogoje, ki smo jih dne 19.8.2022 izdali. 
 
Dodali bi še, da smo že v začetku razgovorov s projektantom in tudi na zadnjem sestanku na 
MONG (prisotni projektant, investitor in predstavniki MONG) opozorili, da bi bila potrebna 
sprememba OPPN, s katero bi se določila OPPN spremenila tako, da bi zagotovili ustrezne 
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površine za gradnjo nove kotlovnice, manipulativne površine in prometne površine. Predlog je 
bil zavrnjen z obrazložitvijo, da bi za spremembo OPPN porabili preveč časa. Glede na 
prostorske, tehnične in prometne zahteve oziroma potrebe objekta »Mestna kotlovnica na 
lesno biomaso« menimo, da je sprememba OPPN edina pot, da preverimo in uskladimo 
pogoje ter določila za omogočanje predvidene gradnje - prizidave kotlovnice. 
 
Z informacijami v zvezi s finančnimi viri na časovnico projekta ne razpolagamo. 
 
6. SVETNIK ANTON KOSMAČIN je podal naslednjo pobudo:    

 

Dajem sledečo pobudo ustreznim občinskim službam, predvsem oddelku za okolje in 
prostor, da se iz predvidenega območja izdelave Občinskega podrobnega prostorskega 
načrta izločijo parcele št. 73/3 in 74/4, obe 2308 - k. o. Loke. Investitor bi želel čimprej 
začeti z izdelavo dokumentacije za gradnjo stanovanjske hiše, kar mu trenutni status 
predvidene faze izdelave OPPN onemogoča. 
 
Zahtevo utemeljujem z naslednjimi dejstvi. Komunalna opremljenost predmetnih parcel 
je že sedaj ustrezna za predvideno gradnjo, predvidene dodatne razširitve komunalne 
infrastrukture torej ne tangirajo predmetnih parcel.  
 
V primeru morebitne spremembe komunalne infrastrukture s predvidenim OPPN-jem se 
investitor zavezuje uskladiti vse komunalne priključke z morebitnimi dodatnimi oziroma 
novimi zahtevami upravljavcev infrastrukture.  
 
V smislu celovitejše rešitve ureditve prostorskih pogojev za celotno območje obsega 
izdelave predvidenega OPPN-ja pa predlagam, da se preuči možnost ustreznejših 
rešitev in predlagam razveljavitev sklepa o začetku priprave OPPN-ja.  
 

Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor: 
 
S sprejemom Občinskega prostorskega načrta (v nadaljevanju: OPN) leta 2012 so se stavbna 
zemljišča za stanovanjsko gradnjo na območju naselja Loke znatno povečala in skupno 
obsegajo več kot 23 ha. Za vsa stavbna zemljišča naselja Loke je bila z OPN zahtevana 
izdelava Občinskega podrobnega prostorskega načrta (v nadaljevanju: OPPN) za sanacijo 
razpršene gradnje. S tem sta tudi zemljišči s parc. št. 73/3 in 74/4 obe k.o. Loke vključeni v to 
območje. 
 
Razlog za opredelitev načina urejanja celotnega naselja Loke z OPPN je: 

− znatno povečanje stavbnih zemljišč za stanovanjsko gradnjo (le dobrih 10% vseh z OPN 
opredeljenih stavbnih zemljišč na območju naselja Loke je pozidanih), 

− obstoječa opremljenost območja z gospodarsko javno infrastrukturo ne omogoča 
priključitve predvidenega števila novih stanovanjskih objektov, 

− stavbna zemljišča se nahajajo na območju PL3 – plazljivo – pogojno stabilno ali labilno 
območje, 

− nova stavbna zemljišča pomenijo več utrjenih površin in večje količine meteorne vode, ki 
bodo ob neustrezni odvodnji vplivale na povečano poplavno ogroženost kmetijskih 
površin na Lijaškem polju. 

 
Pozidava na novo opredeljenih stavbnih zemljiščih opredeljenih v OPN, sprejetem leta 2012, 
pomeni bistveno povečano obremenitev obstoječe gospodarske javne infrastrukture (cestno 
omrežje, vodovod, odvajanje odpadnih meteornih in komunalnih voda,…) in vpliva na 
poplavno ogroženost kmetijskih površin na območju Lijaškega polja, saj je glede na analizo 
pozidanosti stavbnih zemljišč izvedeni za potrebe Strokovne podlage za spremembe in 
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dopolnitve občinskega prostorskega načrta Mestne občine Nova Gorica za območje OPPN 
Loke na območju (samo urejevalna enota LO-01) pozidanih le cca 10 % stavbnih zemljišč. 
 
Spodnja dva grafična prikaza prikazujeta stanje stavbnih zemljišč pred sprejemom OPN in po 
sprejemu OPN (navedeni parceli sta označeni z svetlo modro obrobo in rdečim krožcem). 

 
Slika 1: Namenska raba opredeljena v Prostorskem planu 1986 – 2000 (Vir: PISO) 
 

 
Slika 2: Namenska raba opredeljena v OPN sprejetem leta 2012 (vir: PISO) 
 
Skladno z obstoječo opozorilno karto poplavne nevarnosti tako Lijak kot Globočnik cca. 420 
m JV od predvidenega OPPN Loke poplavljata. Poplavne površine se na obravnavanem 
območju razprostirajo na najboljših kmetijskih površinah in načeloma ne povzročajo bistvene 
škode na objektih in infrastrukturi, povzroča pa se škoda na kmetijskih pridelkih. 
 
Glede na to, da je zatečeno stanje posledica že obstoječega stanja utrjenih površin (in ne 
samo utrjenih površin), bo vsakršna nadaljnja pozidava površinski odtok povečala in poplavno 
(ne)varnost zagotovo poslabšala. Najverjetneje se bo tudi stopnja ogroženosti povečala. 
Obseg poplav se zaradi načrtovane pozidave lahko poveča tudi dolvodno v porečju vodotoka 
Lijak.  
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Skladno z Uredbo o pogojih in omejitvah za izvajanje dejavnosti in posegov v prostor na 
območjih, ogroženih zaradi poplav in z njimi povezane erozije celinskih voda in morja (Ur. l. 
RS, št. 89/08 in 49/20) je pri načrtovanju novih prostorskih ureditev na območjih poplav in z 
njimi povezane erozije, kjer že obstajajo elementi ogroženosti, potrebno zagotoviti tudi, da se 
z načrtovanjem nove namenske rabe ne povečajo obstoječe stopnje ogroženosti na območju 
in izven njega. V ta namen je treba skupaj z načrtovanjem gradnje novih objektov načrtovati 
celovite ukrepe za zmanjšanje poplavne ogroženosti, njihovo izvedbo pa končati pred 
začetkom gradnje novih objektov.  
 
Iz omenjenih razlogov in dejstva, da gre za obsežno območje pozidave, je občina v sklopu 
priprave predhodnega gradiva za pričetek postopka OPPN s strokovno podlago Študija 
odvodnjavanja in zadrževanja površinskega odtoka iz območja OPPN Loke, izdelano leta 
2014 preverila možnost zadrževanja površinskega odtoka iz predvidenih utrjenih površin novo 
predvidene pozidave na stavbnih zemljiščih v enem ali več suhih zadrževalnikih, oziroma 
preverila možnost alternativnih rešitev odvodnjavanja in zadrževanja površinskih voda. 
 
V nadaljevanju je občina leta 2017 pripravila tudi Strokovne podlage za spremembe in 
dopolnitve občinskega prostorskega načrta Mestne občine Nova Gorica za območje OPPN 
Loke za potrebe opredelitve možnosti prostorskega razvoja območja OPPN Loke z vidika 
okoljske sprejemljivosti, višine stroškov komunalnega opremljanja, trajnostne mobilnosti in 
drugo v dveh variantah, ki sta vključevali tudi racionalizacijo stavbnih zemljišč (spremembo 
nekaterih stavnih zemljišč nazaj v kmetijsko ali gozdno namensko rabo). V strokovni podlagi 
je bil okvirno izračunan tudi informativni strošek komunalnega opremljanja zemljišč 
(nadgradnja vodovodnega sistema, izgradnja javnega kanalizacijskega omrežja (fekalna in 
meteorna kanalizacija), stroški urejanja cestne infrastrukture in javnih parkirnih mest ter 
stroški urejanja javnih površin) in je že takrat znašal okvirno 5,6 milijonov € ter na podlagi 
tega izračunan informativni strošek komunalnega opremljanja – 47 €/m2 stavbnih zemljišč.  
 
Problematika stavbnih zemljišč naselja Loke je rešljiva zgolj s sprejemom OPPN in izgradnjo 
potrebne gospodarske javne infrastrukture, ki vključuje predvsem predhodno celovito 
reševanje meteorne odvodnje, izgradnjo ustreznega prometnega omrežja in kanalizacije.  
 
Mestne občina Nova Gorica v proračunskem letu 2022 nima predvidenih sredstev za pričetek 
postopka OPPN Loke, vendar se lahko postopek priprave OPPN sproži tudi na pobudo 
investitorja oziroma investitorjev gradnje na predmetnem območju, ki prevzamejo stroške 
izdelave OPPN, in s katerim občina sklene pogodbo o medsebojnih obveznostih.  
 
Izvezem le zgoraj navedenih stavbnih zemljišč iz območja urejanja z OPPN pomeni 
neenakopravno obravnavo vseh ostalih nepozidanih stavbnih zemljišč, ki ravno tako mejijo na 
obstoječo občinsko cesto. Ukinitev načina urejanja z OPPN na območju celotnega naselja 
Loke pa zaradi zgoraj navedenih razlogov ni mogoča. Ukinitev načina urejanja z OPPN na 
območju celotnega naselja Loke bi bila mogoča le v primeru, da se vsa z namensko rabo 
določena stavbna zemljišča, opredeljena s sprejemom OPN leta 2012, spremeni nazaj v 
primarno rabo prostora (kmetijsko ali gozdno namensko rabo) v rednem postopku sprememb 
in dopolnitev OPN. 
 
7. SVETNICA GORDANA ERDELIĆ je podala naslednjo pobudo:    
 

Moja pobuda se nanaša na vse večjo draginjo, ki smo ji priča tudi pri nas, ker so 
posledice vojne v Ukrajini vse bolj občutne in je veliko negotovosti na področju 
zagotavljanja energentov, vidne in občutne so tudi podražitve hrane, nekatere jestvine 
so se podražile tudi za 30 % ali 40 %, kar posebej občutijo socialno ogroženi občani in 
predvsem starejši z najnižjimi pokojninami. Ti naši občani vse težje sestavijo mesec z 
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mesecem in ob teh vseh podražitvah pa moramo imeti tudi v mislih, da nismo še 
popolnoma opravili s COVID-om, da se bo najverjetneje jeseni ponovno vrnil.  

 
Zato predlagam mestni občini, da poleg vseh pomoči, ki jih že nudi občanom, oblikuje 
tudi dodatno obliko pomoči, ki je vezana posebej na draginjo.  

  
Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor: 
 
Mestna občina Nova Gorica že sedaj pomaga občankam in občanom, in sicer z občinskimi 
denarnimi socialnimi pomočmi, ki so urejene v Odloku o občinskih denarnih socialnih 
pomočeh v Mestni občini Nova Gorica. V proračunu Mestne občine Nova Gorica je za leto 
2022 v ta namen rezerviranih 60.000,00 EUR. Višina občinske denarne socialne pomoči 
znaša 500,00 EUR na leto. Med pogoji, ki jih morajo vlagatelji izpolnjevati so med drugim tudi 
izdana veljavna odločba o redni denarni socialni pomoči in ena izdana veljavna odločba o 
izredni denarni socialni pomoči pristojnega centra za socialno delo (za starejše od 63 let let-
ženske in za starejše od 65 let-moški pa je potrebna še veljana odločba za varstveni dodatek 
pristojnega centra za socialno delo).  
 
Občani in občanke Mestne občine Nova Gorica imajo na razpolago še državno pomoč in sicer 
lahko zaprosijo in pridobijo še eno izredno denarno socialno pomoč pri pristojnem centru za 
socialno delo. V okviru nevladnih organizacij pa lahko občani v stiski za pomoč zaprosijo tudi 
Rdeči Križ Slovenije, Območna enota Nova Gorica, Goriško območno Karitas, Medobčinsko 
društvo prijateljev mladine za Goriško, Humanitarno društvo Kid,… Tu je zagotovljena pomoč 
v obliki plačila položnic, prejema prehranskih paketov, obleke in obutve, viški hrane, šolske 
potrebščine,… 
 
Na Združenje mestni občin Slovenije smo podali vprašanje, ali katera izmed mestnih občin že 
pripravlja ukrepe za blažitev draginje. Odgovorov nismo prejeli, iz česar lahko sklepamo, da 
mestne občine po Sloveniji čakajo kaj bo na tem področju ukrenila država. 
 
In medijev smo zasledili, da je država pripravila oz. pripravlja sledeče ukrepe: 

- s 01.04.2022 so se zvišali socialni transferji: osnovni znesek minimalnega dohodka-
višja denarna pomoč (iz 402,18 EUR na 421,89 EUR) in varstveni dodatek (iz 591,20 
EUR na 620,18 EUR) ter med drugim tudi otroški dodatek, dodatek za nego otroka, 
delno izplačilo za izgubljeni dohodek, dodatek za veliko družino, pomoč ob rojstvu 
otroka, starševski dodatek,… 

- 15.04.2022 je bil upravičencem izplačan solidarnostni dodatek v višini 150,00 EUR za 
omilitev posledic visokih cen energentov na podlagi zakona o nujnih ukrepih za 
omilitev posledic zaradi vpliva visokih cen energentov, 

- 28.07.2022 je bil sprejet predlog Zakona o nižji stopnji davka na dodano vrednost na 
energente (električne energija, zemeljski plin, daljinsko ogrevanje, les za kurjavo) za 
čas veljavnosti od 01.09.2022 do 31.05.2023 ter dopolnjen ukrep regulacije cen 
električne energije in zemeljskega plina, 

- 12.08.2022 se je država pri soočanju z visokimi cenami hrane odločila za t.i. mehko 
regulacijo – za spremljanje cen osnovnih živil. Prvi rezultati naj bi bili vidni v mesecu 
septembru 2022 oz. oktobru 2022. Če mehki ukrepi ne bodo zadostovali, bo država 
pripravila tudi prehranski dodatek, 

- 18.08.2022 je država pripravila predlog Zakona o začasnih ukrepih za opravo posledic 
draginje za najbolj ranljive skupine prebivalstva, ki predvideva izplačilo energetskega 
dodatka za prejemnike denarne socialne pomoči in varstvenega dodatka. Višina 
energetskega dodatka bo znašala 200,00 EUR za samske osebe; 200,00 EUR za 
družine z enim staršem, povečanim za 118,00 EUR za vsakega otroka ali za 59,00 
EUR če je otrok dodeljen v skupno varstvo in vzgojo; 314,00 EUR za dvostarševske 
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družine, povečanim za 118,00 EUR za vsakega otroka ali za 59,00 EUR, če je otrok 
dodeljen v skupno varstvo in vzgojo ter 314,00 EUR za pare brez otrok. Poleg tega je 
predvideno izplačilo energetskega dodatka za invalide in znaša 200,00 EUR za 
samsko osebo.  

 

V Mestni občini Nova Gorica imamo vzpostavljen dober sistem pomoči občanom, ki se 
znajdejo v materialni, socialni ali kakšni drugi stiski. Institucije in organizacije dnevno 
sodelujemo pri iskanju oblik pomoči v posameznih primerih, zato predlagamo, da se s 
pripravo novih paktov občinskih ukrepov za blažitev draginje počaka na oblikovanje ukrepov 
države. 
 
8. SVETNIK SVIT TRKMAN je podal naslednjo pobudo:     
 

V imenu svetniške skupine Goriška.si in Komisije za izvedbo participativnega proračuna 
dajem pobudo občinski upravi in Statutarni komisiji, da preveri in po vzoru nekaterih 
drugih slovenskih občin pripravi predlog dopolnitve Statuta Mestne občine Nova Gorica 
v smeri ureditve izvajanja participativnega proračuna, in sicer na način, da se mestna 
občina dolgoročno zaveže, da bo del sredstev v vsakem letnem proračunu namenila 
mehanizmu participativnega proračuna. 
  
S soodločanjem občank in občanov pri oblikovanju in izvedbi projektov je mestna 
občina uspešno pričela že v prejšnjem mandatnem obdobju, v tem pa potrdila, da se 
proces lahko izvaja tudi v zaostrenih epidemioloških in gospodarskih razmerah. Med 
občankami in občani je več kot pozitivno sprejet, ker povečuje stopnjo vključevanja in 
doprinosa skupnostnega upravljanja javnih zadev na lokalni ravni. 
 

Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor: 
 
Pobudo svetnika smo posredovali Statutarno-pravni komisiji, ki je pristojna za obravnavo 
svetnikove pobude. Z odgovorom komisije vas bomo seznanili takoj po prejetem odgovoru. 
 

9. SVETNICA ANA ZAVRTANIK UGRIN je podala naslednjo pobudo:         
 

Dajem pobudo v imenu svetniške skupine Povezani. Vlada Republike Slovenije je 
sprejela ukrepe in priporočila za učinkovito rabo energije v stavbah državne uprave s 
ciljem zmanjšati porabo energije za 10 %. Eden izmed ukrepov je, da se prostori v 
stavbah državne uprave ne hladijo na nižjo temperaturo zraka kot je 25 stopinj Celzija, v 
zimski sezoni pa ne ogrevajo na višjo temperaturo od 20 stopinj Celzija.  
 
Zato vas pozivamo, da sledite sklepom Vlade RS in da takoj začnete izvajati priporočila 
tako v mestni hiši ter pozovete vse javne zavode, katere ustanovitelj je MONG, da prav 
tako upoštevajo ta priporočila.  
  
Še več, predlagamo, da se zagotovi izvajanje vladnih priporočil tudi v stavbah 
gospodarskih družb, v katerih ima mestna občina lastniški delež.  
 

Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor: 
 
Vlada Republike Slovenije je na svoji seji dne 8. 7. 2022 sprejela ukrepe za učinkovito rabo 
energije in večjo rabo obnovljivih virov energije v stavbah državne uprave. Eden izmed 
ukrepov je, da se prostori državne uprave praviloma ne hladijo na nižjo temperaturo zraka od 
25 °C oziroma ne ogrevajo na višjo temperaturo od 20 °C. Naveden sklep, s priporočilom, da 
se ukrepe izvaja tudi v občinski stavbi, je bil zaposlenim poslan kmalu po sprejetju na vladi. 
Na pobudo svetniške skupine Povezani pa smo naveden sklep, s priporočilom, da se držijo 
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predpisanih ukrepov, posredovali tudi vsem zavodom in javnim podjetjem katerih 
(so)ustanovitelj je Mestna občina Nova Gorica. 
 
10. SVETNIK ALEŠ MARKOČIČ je postavil naslednje vprašanje:    

 
Na zadnji seji mestnega sveta je mestni svet potrdil za v. d. direktorja zavoda GO! 2025 
gospoda Gorazda Božiča, ki je bil zaposlen na delovnem mestu vodja kabineta župana 
na Mestni občini Nova Gorica.  

  
Vprašanje je, kakšen status delovnega razmerja ima sedaj v. d. direktor zavoda GO! 
2025 na Mestni občini Nova Gorica, če ga ima. 

 
Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor: 
 
Javni uslužbenec je z delodajalcem, na podlagi 152.b člena Zakona o javnih uslužbencih, 
sklenil dogovor o mirovanju pravic in obveznosti iz delovnega razmerja, in sicer za čas do 
imenovanja novega direktorja javnega zavoda GO! 2025 – Evropska prestolnica kulture, 
vendar najdlje do izteka pogodbe o zaposlitvi na Mestni občini Nova Gorica, ki je vezana na 
trajanje mandata župana. 
 
11. SVETNICA DR. MIRJAM BON KLANJŠČEK je postavila naslednja vprašanja:    
 

V svetniški skupini Soča občinsko upravo prosimo, da nam do septembrske seje 
Mestnega sveta MONG odgovorite na naslednja vprašanja: 
 

1. Število zaposlenih za nedoločen čas na MONG na dan 31. 12. 2018 in na dan 30. 7. 
2022. 

2. Število odpovedi pogodb za nedoločen čas v obdobju 31. 12. 2018 do 30. 7. 2022. 
3. Število novo zaposlenih s pogodbo za določen čas v obdobju 31. 12. 2018 do 30. 7. 

2022 in za nedoločen čas v obdobju v obdobju 31. 12. 2018 do 30. 7. 2022. 
4. Število zaposlenih na projektih na dan 31. 12. 2018 in na dan 30. 7. 2022  
5. Število zaposlenih za nedoločen čas in prerazporejenih na druga delovna mesta in 

katera v obdobju 31.12. 2018 do 30. 7. 2022. 
 
Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor: 
 

1. Število zaposlenih za nedoločen čas na MONG na dan 31.12.2018 in na dan 
30.7.2022 
Na dan 31.12.2018 je bilo: 

• v upravi MONG za nedoločen čas zaposlenih 79 javnih uslužbencev, 

• v medobčinski upravi 7 javnih uslužbencev. 
Na dan 30.07.2022 je bilo: 

•  v upravi MONG za nedoločen čas zaposlenih 84 javnih uslužbencev,  

• v medobčinski upravi 11 javnih uslužbencev. 
 

2. Število odpovedi pogodb za nedoločen čas v obdobju 31.12 2018 do 30.7.2022 
V obdobju od 31.12.2018 do 30.7.2022 je bilo:  

• v upravi MONG 12 odpovedi pogodb o zaposlitvi za nedoločen čas (3 
upokojitve, in 9 odpovedi s strani javnih uslužbencev), 1 pogodba za 
nedoločen čas je prenehala zaradi smrti, 1 javni uslužbenec ima sklenjeno 
mirovanje pravic in obveznosti iz delovnega razmerja, 1 javna uslužbenka je 
bila zaradi prenosa nalog premeščena v medobčinsko upravo (-15 javnih 
uslužbencev), 
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• v medobčinski upravi sta bili v tem obdobju 2 odpovedi, in sicer 1 upokojitev in 
1 odpoved s strani javnega uslužbenca. 
 

3. Število novo zaposlenih s pogodbo za določen čas v obdobju 31.12 2018 do 
30.7.2022 in za nedoločen čas v obdobju v obdobju 31.12 2018 do 30.7.2022 
V obdobju od 31.12.2018 do 30.7.2022 je bilo: 

• v upravi MONG število novih zaposlitev za določen čas, ki še vedno trajajo 10 
in še dodatno 1 zaposlitev, ki ima trenutno status mirovanja (skupaj 11) in 19 
za nedoločen čas, od katerih je 4 javnim uslužbencem pogodba že prenehala, 
1 javna uslužbenka pa se je po izteku mirovanja pravic in obveznosti iz 
delovnega razmerja vrnila v upravo (+20 javnih uslužbencev), 

• v medobčinski upravi je bilo v tem obdobju 5 novih zaposlitev za nedoločen čas 
in 1 premestitev iz uprave MONG na medobčinsko upravo zaradi prenosa 
nalog. 

 

4. Število zaposlenih na projektih na dan 31.12.2018 in na dan 30.7.2022  

• Na dan 31.12.2018 so bil za določen čas, čas trajanja projektov zaposleni 4 
javni uslužbenci, ki so delali izključno na projektih (100% zaposlitev na 
projektu). 

• Na dan 30.7.2022 je za določen čas, čas trajanja projekta zaposlen 1 javni 
uslužbenec, ki dela izključno na projektu (100% zaposlitev na projektu). 
 

5. Število zaposlenih za nedoločen čas in prerazporejenih na druga delovna mesta in 
katera v obdobju 31.12 2018 do 30.7.2022 

V obdobju od 31.12.2018 do 30.7.2022 je bilo na druga oz. preoblikovana 
delovna mesta premeščenih 27 javnih uslužbencev, ki so v upravi zaposleni za 
nedoločen čas. Nekatere premestitve so posledica oblikovanja novih notranjih 
organizacijskih enot (Služba za investicije, Služba za mestni svet in krajevne 
skupnosti) oz. drugačnega poimenovanja obstoječih notranjih organizacijskih 
enot (Projektna pisarna preimenovana v Razvojno pisarno), nekatere 
premestitve pa so bile izvedene zaradi potreb delovnega procesa.  
1. Višji svetovalec za investicije v Projektni pisarni Urada direktorja - Višji 

svetovalec za investicije v Službi za investicije Urada direktorja, 
2. Višji svetovalec za proračun in analize v Finančno računovodski službi 

Urada direktorja – Višji svetovalec za družbene dejavnosti v Oddelku za 
družbene dejavnosti, 

3. Poslovni sekretar V-II v Glavni pisarni Urada direktorja – Strokovni 
sodelavec VI za javna naročila v Splošni službi Urada direktorja – Strokovni 
sodelavec VII/1 za javna naročila v Splošni službi Urada direktorja, 

4. Poslovni sekretar V-II v Glavni pisarni Urada direktorja – Strokovni 
sodelavec VI za administrativno-tehnično pomoč na projektih v Projektni 
pisarni Urada direktorja - Strokovni sodelavec VII/1 za administrativno-
tehnično pomoč na projektih v Službi za investicije Urada direktorja, 

5. Finančnik VII/1 v Finančno računovodski službi Urada direktorja  – 
Finančnik VII/2 (II) v Finančno računovodski službi Urada direktorja, 

6. Višji svetovalec za okolje in prostor v Službi za okolje in prostor Oddelka za 
okolje, prostor in javno infrastrukturo – začasna premestitev na delovno 
mesto: Podsekretar – vodja oddelka za okolje, prostor in javno 
infrastrukturo – Višji svetovalec za urejanje prostor in urbanizem v Službi za 
okolje in prostor Oddelka za okolje, prostor in javno infrastrukturo, 

7. Strokovni sodelavec VII/2-II za pripravo in izvajanje projektov v Projektni 
pisarni Urada direktorja -Strokovni sodelavec VII/2-II za pripravo in 
izvajanje projektov v Službi za investicije Urada direktorja, 
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8. Strokovni sodelavec VII/2-II za razvojne projekte v Projektni pisarni Urada 
direktorja - Strokovni sodelavec VII/2-II za razvojne projekte v Razvojni 
pisarni Urada direktorja, 

9. Koordinator VI v Kabinetu župana – Koordinator VII/1 v Kabinetu župana  - 
začasna premestitev na dm: Koordinator VI – vodja pisarne župana v 
Kabinetu župana, 

10. Saldakontist VII/1 v Finančno računovodski službi Urada direktorja  – 
Računovodja VII/2 (II)  v Finančno računovodski službi Urada direktorja, 

11. Podsekretar za področje mestnega sveta v Uradu direktorja - Podsekretar 
za področje mestnega sveta v Službi za mestni svet in krajevne skupnosti, 

12. Poslovni sekretar V-II v Glavni pisarni Urada direktorja – Poslovni sekretar 
VI – vodja pisarne direktorja v Uradu direktorja – Koordinator VII/1 – vodja 
pisarne direktorja v Uradu direktorja, 

13. Višji svetovalec za okolje in prostor v Službi za okolje in prostor Oddelka za 
okolje, prostor in javno infrastrukturo – Višji svetovalec za javno 
infrastrukturo in nepremičnine v Službi  za javno infrastrukturo in 
nepremičnine Oddelka za okolje, prostor in javno infrastrukturo, 

14. Direktor občinske uprave – Notranji revizor podsekretar v Kabinetu župana  
- Notranji revizor podsekretar – vodja službe notranje revizije v Medobčinski 
upravi, 

15. Višji svetovalec za pravno premoženjske zadeve v Pravno premoženjski 
službi Urada direktorja – Podsekretar za pravne zadeve v Pravno 
premoženjski službi Urada direktorja, 

16. Strokovni sodelavec VII/2-II za evropske in druge projekte v Projektni 
pisarni Urada direktorja - Strokovni sodelavec VII/2-II za evropske in druge 
projekte v Razvojni pisarni Urada direktorja, 

17. Strokovni sodelavec VII/2 -I za poslovno – finančno spremljanje projektov v 
Projektni pisarni Urada direktorja - Strokovni sodelavec VII/2 -I za poslovno 
– finančno spremljanje projektov v Razvojni pisarni Urada direktorja, 

18. Poslovni sekretar V-II v Glavni pisarni Urada direktorja – strokovni 
sodelavec VI v Službi za okolje in prostor Oddelka za okolje, prostor in 
javno infrastrukturo, 

19. Strojepiska IV v Uradu direktorja  - Strojepiska IV v Službi za mestni svet in 
krajevne skupnosti, 

20. Saldakontist VII/1 v Finančno računovodski službi Urada direktorja  – 
Knjigovodja VII/2 v Finančno računovodski službi Urada direktorja, 

21. Poslovni sekretar VI-Vodja pisarne Urada direktorja – Koordinator VII/1 – 
vodja pisarne direktorja v Uradu direktorja - Strokovni sodelavec VII/2-II za 
javna naročila v Splošni službi Urada direktorja, 

22. Podsekretar – vodja Oddelka za okolje, prostor in javno infrastrukturo - 
Podsekretar za načrtovanje in pripravo razvojnih projektov v Projektni 
pisarni Urada direktorja - Podsekretar za načrtovanje in pripravo 
investicijskih projektov v Službi za investicije Urada direktorja, 

23. Podsekretar – vodja Projektne pisarne – Podsekretar za razvojne in druge 
projekte v Projektni pisarni Urada direktorja -  Podsekretar za razvojne in 
druge projekte v Razvojni pisarni Urada direktorja, 

24. Strokovni sodelavec VII/2-I za investicije v Projektni pisarni Urada direktorja 
- Strokovni sodelavec VII/2-I za investicije v Službi za investicije Urada 
direktorja, 

25. Poslovni sekretar VI – vodja pisarne župana v Kabinetu župana - 
Koordinator VII/1 – vodja pisarne župana v Kabinetu župana, 

26. Koordinator VII/1 v Projektni pisarni Urada direktorja - Koordinator VII/1 v 
Razvojni pisarni Urada direktorja, 
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27. Višji svetovalec za pravno premoženjske zadeve v Pravno premoženjski 
službi Urada direktorja – Podsekretar za pravno premoženjske zadeve v 
Pravno premoženjski službi Urada direktorja. 

 
V medobčinski upravi pa so bili zaradi potreb delovnega procesa premeščeni 3 

javni uslužbenci, in sicer: 
1. Občinski redar – Občinski redar vodja skupine, 
2. Občinski redar – Občinski redar vodja skupine, 
3. Koordinator VI – Poslovni sekretar VII/1. 

 
 
♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦ 
 
NEZADOVOLJSTVO OZ. NESTRINJANJE S PREJETIM ODGOVOROM, PRIPOMBE IN 
PREDLOGI: 
 
 
1. SVETNIK OTON MOZETIČ je podal naslednjo pripombo na prejeti odgovor:   
 

Zadnjič sem postavil vprašanje v zvezi z nezgrajeno planirano vpadnico južno čez 
Pristavo, ki zaradi čakanja, da se bo tam nekaj zgodilo, preprečuje reševanje zelo 
preprostih dnevnih težav, ki jih imamo z obstoječim sistemom cest, tako imenovanim 
pravokotnim ovinkom, poleg tega so tam tudi problemi, ker je zadeva neosvetljena, ker 
ni vodenja pešcev in tako naprej. Skratka sem postavil zelo preprosto vprašanje, in 
sicer, kaj je v zvezi z rešitvijo tega problema do sedaj narejeno, kdaj je načrtovana vsaj 
sanacija tega nevarnega območja.  
 
Protestiram zato, ne ker se ne strinjam z odgovorom, ampak, ker mislim, da to ni 
odgovor, kar sem dobil: »Glede na dejstva bomo v občinski upravi pričeli z reševanjem 
nevarnega »pravokotnega« ovinka. Natančna časovnica bo znana, ko bo pripravljena 
idejna zasnova.« Moram reči, da sem razočaran in da ne morem sprejeti takega 
odgovora. To ni odgovor.  
 

Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor: 
 
Občinska uprava bo predlagala, da se v okviru sprejemanja proračuna za leto 2023 na 
proračunski postavki »07220 - rekonstrukcije in sanacije« predvidi sredstva za preureditev 
nevarnega pravokotnega ovinka na Pristavi. V letih 2021 in 2022 aktivnosti v zvezi s to 
problematiko ni bilo. 
 
38. SEJA MESTNEGA SVETA, 16. junij 2022  
 
 
1. SVETNIK VALTER VODOPIVEC je izrazil naslednje nezadovoljstvo s prejetim 

odgovorom:    
 

Potem imamo še tretji odgovor na tretje vprašanje, ki sem ga ponovil, ker s prvim 
odgovorom nisem bil zadovoljen, in sicer v zvezi z imenovanjem predstavnikov v svete 
javnih zavodov in predstavnikov mestne občine v nadzorne svete. Odgovorili so mi, da 
je res zapisano v dvaindvajseti alineji drugega odstavka 19. člena Statuta MONG, da 
imenuje svoje predstavnike mestni svet v javne zavode in predstavnike mestne občine v 
nadzorne svete družb, ki so v občinski lasti, vendar… potem nadaljuje, da so »de facto« 
ti predstavniki imenovani na skupščinah teh družb, kar je tudi res in pravilno. Namreč z 



 

17 

 

odgovorom ne morem biti zadovoljen, saj je res, da po Zakonu o gospodarskih družbah 
člane nadzornih svetov imenuje skupščina, nikakor pa ne po želji predstavnika na sami 
skupščini, temveč po izboru organa, ki je pristojen za določitev kandidatov. S tem 
odgovorom se želi legalizirati početje župana, ki pa nima podlage za svoje početje ne v 
Statutu MONG in niti v kakšnem drugem aktu.  
 
Zato predlagam, da se za mnenje o tem vprašanju zaprosi za razlago pristojno 
ministrstvo Republike Slovenije.  

 
Občinska uprava je posredovala naslednji dopolnilni odgovor:  
 
Dne 7.7.2022 smo Ministrstvo za finance zaprosili za stališče v zvezi z izvajanjem prvega 
odstavka 71. člena Zakona o javnih financah (Uradni list RS, št. 11/11 – uradno prečiščeno 
besedilo, 14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617, 13/18 in 195/20 – odl. 
US) in s tem povezanim imenovanjem predstavnikov mestne občine v nadzorne svete družb, 
ki so v občinski lasti. Glede na to, da odgovor ministrstva, ki je v prilogi, ne daje pojasnil na 
vsa zastavljena vprašanja, smo za manjkajoča pojasnila zaprosili še Ministrstvo za javno 
upravo. Ko bomo prejeli odgovor Ministrstva za javno upravo, vam ga bomo posredovali. 
 
PRILOGA 1 
 
 
                                                                                                    Miran Ljucovič 

PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS                                                                                                       


